
Rada Gminy Miedźno 

Sesja 

Protokół nr 8/2025 

VIII Sesja w dniu 7 lutego 2025  

Obrady rozpoczęto 7 lutego 2025 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:53 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Sławomir Bochnia 

2. Emilia Burska-Florczyk 

3. Zbigniew Graj 

4. Jolanta Kierach 

5. Ireneusz Kluba 

6. Agnieszka Makles 

7. Robert Miara 

8. Monika Morawiec-Zawada 

9. Paweł Mszyca 

10. Marzena Pełka 

11. Mateusz Pełka 

12. Joanna Pryzwan 

13. Robert Soboniak 

14. Małgorzata Szymonik 

15. Waldemar Wosiński 

Goście: Wójt Ewelina Stobiecka, Skarbnik Grażyna Borycka, Sekretarz Anna Kuras, Sołtys 

Izbisk Agnieszka Kęsy, Sołtys Kołaczkowic Małych Maria Kujawska, Sołtys Miedźna 

Mirosław Zawada, Sołtys Władysławowa Czesław Trzepizur, Sołtys Kołaczkowic Dużych 

Adrian Soboniak, Sołtys Dębińca Marta Morawiec, Sołtys Wapiennika Agnieszka Makles, 

Sołtys Borowej Przemysłw Tałajczyk, Sołtys Ostrów Barbara Piątek 

1. Otwarcie posiedzenia VIII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Otwarcia posiedzenia VIII Sesji Rady Gminy Miedźno dokonał przewodniczący Rady Gminy 

Zbigniew Graj. Poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Powitał obecnych radnych oraz pozostałych uczestników 

obrad. Na sesji obecnych było 14 radnych, co stanowi kworum niezbędne do 

przeprowadzenia ważnych wyborów oraz podejmowania prawomocnych uchwał. W związku 

z tym przewodniczący Graj stwierdził prawomocność sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad. Wobec braku 

zmian porządek obrad został poddany pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad..  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Szymonik 

3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Zbigniew Graj zapytał czy są uwagi do protokołu z VII Sesji Rady Gminy Miedźno. Wobec 

braku uwag protokół został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Gminy Miedźno..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Szymonik 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Miedźno z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 . 

Projekt uchwały przedstawiła podinspektor Małgorzata Miarka. Wobec braku pytań projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Miedźno z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 ..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 



Małgorzata Szymonik 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona numer 60/VIII/2025 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik GOPS Grażyna Makles. Wobec braku pytań projekt 

uchwały poddano pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Szymonik 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 61/VIII/2025 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

Projekt uchwały przedstawił podinspektor Robert Soboniak. Dodał, że gmina Miedźno jako 

jedna z nielicznych gmin na terenie naszego powiatu nie uczestniczyła wcześniej w takiej 

formie pomocy. Projekt uchwały był również omawiany na dwóch komisjach 

poprzedzających sesję. Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jolanta Kierach 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Szymonik 

 



Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 62/VIII/2025 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy. 

Miedźno. 

Projekt uchwały Przedstawiła Przewodnicząca komisji Budżetu, Oświaty i Spraw 

Społecznych Marzena Pełka. Zbigniew Graj dodał, że podjęcie uchwały jest zasadne ze 

względu na obecną sytuację płacową w gminie. Na tą chwilę pensja Wójta jest porównywalna 

z pensją części pracowników pełniących kierownicze stanowiska w gminie. Podwyżka jest 

zasadna ze względu na nienormowany czas pracy oraz odpowiedzialność w przypadku 

pełnienia funkcji wójta. Radny Ireneusz Kluba zabrał głos w sprawie. Zapytał czy wszystkie 

okoliczności podjęcia tej uchwały zostały przedstawione radnym. Radny Kluba złożył 

wniosek o ponowne przedstawienie projektu uchwały na komisjach. Na prośbę 

Przewodniczącego Rady Gminy Graja Sekretarz Anna Kuras przypomniała projekt uchwały z 

maja dotyczący wynagrodzenia wójta oraz napomniała, że wszystkie uchwały dodawane są 

do programu e-sesja i w każdej chwili radni mogą je zobaczyć. Wniosek Radnego Kluby 

został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

skierowanie projektu uchwały na posiedzenie komisji .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara 

PRZECIW (8) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Monika Morawiec-Zawada, Mateusz Pełka 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Szymonik 

 

Głosem większości radnych powyższy wniosek nie został zatwierdzony. Zatem projekt 

uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Miedźno został 

poddany pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Miedźno..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, 

Robert Soboniak, Waldemar Wosiński 



PRZECIW (2) 

Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Szymonik 

 

Uchwałę podjęto, otrzymał ona nr 63/VIII/2025 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2025 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Grażyna Borycka. Odczytała wszystkie zmiany w 

budżecie gminy. Radna Kierach zapytała z czego wynika różnica w deficycie w budżecie 

gminy. Skarbnik Borycka podpowiedziała, że deficyt wynika z wprowadzonych 

niewykonanych wydatków z inwestycji wieloletnich. Na te inwestycje są podpisane umowy w 

związku z tym muszą być one zawarte w budżecie. Inwestycje te będą realizowane w 

następnych latach. 

Wójt Stobiecka przedstawiła zestawienie inwestycji wieloletnich Gminy Miedźno. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2025 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Szymonik 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 64/VIII/2025 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-

2036. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Grażyna Borycka. Wobec braku Pytań projekt 

uchwały został poddany pod głosownie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2036..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Waldemar Wosiński 



NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Szymonik 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 65/VIII/2025 

 

10. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami. 

Wójt gminy Miedźno Ewelina Stobiecka przedstawiła sprawozdanie  z działalności pomiędzy 

sesjami. Omówiła ona wszystkie podjęte uchwały, realizacje zadań gminy i spotkania. 

 

11. Wolne wnioski. 

Sołtys wsi Władysławów Czesław Trzepizur powiedział aby dokładniej określić lokalizację 

centrum przesiadkowego w Miedźnie. Wójt Stobiecka przedstawiła projekt, finansowanie i 

realizację projektu dotyczącego budowy centrum przesiadkowych. Jest to projekt obejmujący 

gminy Kłobuck, Miedźno i Popów. Wstępnie centrum przesiadkowe w gminie Miedźno miało 

być zlokalizowane na działce numer 843 w Miedźnie lub na kilku działkach zaczynając od 

numeru 2110 w Ostrowach. Ponieważ w Ostrowach mieszkańcy wyrazili sprzeciw, a w 

Miedźnie gdzie wstępnie centrum przesiadkowe miało powstać nie udało się wykupić w 

czasie działek pod tą lokalizacje. Ustalono, że centrum przesiadkowe powstanie przy szkole w 

Miedźnie. Drugie pytanie sołtysa Trzepizura dotyczyło przebiegu sesji oraz wyświetlania 

przez rzutnik głosowań. Przewodniczący Graj odpowiedział, że uchwały na Sesji Rady 

Gminy są podejmowane głosami Radnych. Natomiast na każdej Sesji jest punkt wolnych 

wniosków i to w nich sołtysi mogą zabierać głos. Odnośnie wyświetlania głosowania na 

tablicy należy zapytać czy da się to zrobić od strony technicznej. Przewodniczący Graj 

powiedział, że nie widzi przeciwwskazań do wyświetlania głosów.  

Radna Kierach poruszyła temat zebrań sołeckich. Powiedziała, że takie zebrania są dla 

mieszkańców ważne. Bardzo często zdarza się tak, że mieszkańcy mają pytania dotyczące 

gminy i bardzo często zaczepiają ją w sklepie, pod kościołem, przechodząc. Dobrym 

rozwiązaniem będzie organizacja takich spotkań aby każdy z mieszkańców mógł usłyszeć 

odpowiedzi na pytania które go interesują. Drugie pytanie Radnej Kierach dotyczyło 

odpadów, a dokładnie tekstyliów, jak wiadomo od nowego roku nie można ich wrzucać do 

odpadów mieszanych. Radna zadała pytanie czy jest możliwość odbioru tych odpadów od 

mieszkańców, czy pozostaje tylko wywóz samodzielny na PSZOK. Wójt odpowiedziała, że 

można zrobić dodatkowe zbiórki przez firmę z którą gmina ma podpisaną umowę, jednak to 

będzie wiązać się z dodatkowymi kosztami. Radna Kierach poprosiła także o informację 

odnośnie mostku w Ostrowach. Wójt Stobiecka odpowiedziała, że po zimie zostanie 

poprawiony wjazd, wszystko zostało zgłoszone do zarządu dróg powiatowych. Radna Kierach 

zapytała czy można w jakiś sposób ograniczyć przejazdy dużych pojazdów przez mostek. 

Kierownik Zyśk odpowiedział, że raczej nie jest to możliwe. Natomiast napomni o tym w 

Powiatowym Zarządzie Dróg. Radna Kierach dodała fakt, że w części Ostrów lasy już są 

zaśmiecone tekstyliami. Należy jak najszybciej zorganizować zbiórki tych odpadów.  

Sołtys Maria Kujawska zapytała czym właściwie jest centrum przesiadkowe. Kierownik Zyśk 

opisał jak będzie ono wstępnie wyglądać oraz do czego służyć.  

Radna Emilia Burska- Florczyk odniosła się do parkingu przy szkole w Miedźnie. Niestety 

ulica przy szkole w godzinach porannych oraz popołudniowych jest praktycznie 

nieprzejezdna.  

Sołtys Czesław Trzepizur zwrócił uwagę na drogę w Ostrowach w kierunku ulicy 

Częstochowskiej. Znajduje się tam wysepka i nie wszyscy wiedzą jak poruszać się w tym 

miejscu. Kierownik Krzysztof Zyśk odpowiedział, że droga ta będzie remontowana i pojawią 

się na niej znaki poziome. Skrzyżowanie będzie całkowicie przebudowane. Sołtys Barbara 



Piątek poruszyła temat ulicy Zadwornej w Ostrowach. Mieszkańcy skarżą się, że samochody 

jeżdżą z dużą prędkością. Kierownik Zyśk dodał, że droga jest wąska i kręta. W związku z 

tym w niektórych miejscach nie można użyć z ograniczeń w postaci progów zwalniających. 

Wójt Stobiecka dodała, że są tam znaki ale mało kto się do nich stosuje.  

Sołtys Marta Morawska zapytała co z placem zabaw przy szkole w Miedźnie. Wójt Stobiecka 

odpowiedziała, że plac zabaw w tym miejscu jest priorytetem. Sołtys Borowej Przemysław 

Tałajczyk zapytał kiedy zaczną się remonty dróg w miejscowości Borowa. Kierownik Zyśk 

odpowiedział, że w planach jest zacząć na początku marca. Sołtys Mirosław Zawada zapytał o 

przebudowę drogi Częstochowskiej w Miedźnie. Kierownik Zyśk odpowiedział, że 

przebudową zajmuje się firma Drog- Bud i to do nich należy kierować pytania. Radna 

Agnieszka Makles odniosła się do zniszczonych dróg w kierunku Wapiennika. Wójt 

Stobiecka odpowiedziała, że gmina nie ma wpływu na to jak zostanie naprawiona ta część 

drogi, ponieważ jest to droga powiatowa i to powiat za nią odpowiada.  

 

12. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął obrady VIII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Sesję zakończono o godz. 10.53. 

 

  

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Miedźno 

                                                               Zbigniew Graj 

  

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


